
 

Protokół Nr 8.2023 

posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

18 września 2023 r.  godz. 15
00

. 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:   

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 3 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 2 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

4 członków na  skład osobowy 4) 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 
 

Przewodniczący posiedzenia zapytał czy są propozycje do zmiany porządku 

obrad. 

 

Nie zgłoszono propozycji do zmiany porządku obrad posiedzenia. 

 

Porządek obrad: 

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

2. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. z dnia                        

2 sierpnia 2023 r. , sygn. akt II SA/Go 224/23. 

3. Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Górzyca                        

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2024 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania Planu ochrony Parku Narodowego 

Ujście Warty”. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2023 r. 

6. Informacja Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej o 

przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2023 roku. 

7. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 

2023 roku. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 



Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

 

Przewodniczący Rady powitał na posiedzeniu Komisji Rady Gminy Górzyca 

przedstawicieli Wielkopolskiej Akademii Nauki i Rozwoju z Poznania - Panią 

Iwonę Nowacką oraz Pana Macieja Łodygę, którzy są współautorami 

dokumentu „Gminny Program Rewitalizacji dla Gminy Górzyca na lata 2023-

2030” i w formie telekonferencji omówią założenia omawianego projektu 

uchwały. 

 

Treść uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Górzyca na lata 2023-2030 odczytała Pani Agnieszka Pilarska, natomiast 

proces powstawania Gminnego Programu Rewitalizacji przedstawili Pani Iwona 

Nowacka oraz Pan Maciej Łodyga. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                              

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 4 członków ze 

składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. z dnia 2 sierpnia 

2023 r. , sygn. akt II SA/Go 224/23 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym, pozytywna: 

na obecnych na posiedzeniu 2 członków ze składu komisji – 2 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Górzyca                          

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. archiwum i spraw 

społecznych Justyna Kowalska. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 

na posiedzeniu 4 członków ze składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania „Planu ochrony Parku Narodowego 

Ujście Warty”. 



 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka 

i poinformowała, że na sesji będą obecni przedstawiciele Parku Narodowego 

Ujście Warty i szczegółowo omówią zagadnienia zawarte w projekcie uchwały. 

 

Radny Kazimierz Wontor powiedział, że chciałby otrzymywać wszystkie 

materiały sesyjne w formie papierowej, ponieważ nie radzi sobie z komputerem 

i jest dla niego problemem zapoznawanie się z informacjami przekazywanymi w 

formie elektronicznej lub na płycie DVD. 

 

Radny Ryszard Dębiński stwierdził, że teren gminy Górzyca od roku 2001 jest 

objęty obszarem Natura 2000 i gdyby z tego tytułu gmina otrzymywała jakieś 

wsparcie, dotacje to byłoby dobrze. W praktyce pieniądze trafiają do Parku 

Narodowego.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod zaopiniowanie negatywne 

omawianego projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                              

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 4 członków ze 

składu komisji – 3 głosy „za” 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2023 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                              

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 4 członków ze 

składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Informacja Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej                        

o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady – informacja została przedłożona w formie pisemnej, na 

sesji zostanie przedstawiona i omówiona.  

 

Wójt Gminy Robert Stolarski poinformował, że na sesji będą obecni 

przedstawiciele GOK i ewentualne uwagi do sprawozdanie zostaną przekazane 

dla Dyrektora jednostki. 

 



Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 

na posiedzeniu 4 członków ze składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 

2023 roku. 

 

Sprawozdanie przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Tomasz Stupienko. 

 

Radna Stanisława Urban zapytała jak jest użytkowany Fort koło Żabic? 

Kierownik ZGK odpowiedział, że teren Fortu Żabice jest dzierżawiony i jest 

przeznaczony pod działalność rekreacyjno-szkoleniowo-wypoczynkową.                     

W przyszłości ma być udostępniony dla zwiedzających. O obiekt dba 

dzierżawca.  

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                              

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 4 członków ze 

składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 8 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady- przekazane zostało do wiadomości radnych pismo 

Pełnomocnika Rządu do spraw Odszkodowań za Szkody Wyrządzone Agresją i 

Okupacją Niemiecką w latach 1939-1945 celem zapoznania się i zdecydowania 

na sesji o podjęciu stosownej uchwały – Przewodniczący rady odczytał treść 

tego pisma. 

Brak dyskusji. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Insp. ds. samorządowych Grażyna Markowska. 

 

        Przewodniczący Rady 

          (-)Krzysztof Bańka 

 

 

 



 


